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Emne: Den danske pavillon

Hej Benny,

Jeg var i Shanghai i tirsdags, og benyttede lejligheden til at besøge EXPO 2010. Som min lokale 
politiker skylder jeg dig at fortælle at jeg synes det var skuffende at se den danske pavillon.

Det første der mødte os var den lille havfrue i bassinet, og et bord hvor man kunne købe modeller af 
hende samt lidt andet ”skrammel”. Derefter kom vi til en bar hvor ølhanerne var tomme! (Dårlig 
Carlsberg reklame) Der var så mulighed for at købe dansk wienerbrød. 

Når man så gik op gennem sneglen, var den første vægfilm en der viste den lille havfrues rejse til 
Shanghai.
Den næste var lidt om danskernes måde at leve på. Derefter var det stilbilleder undervejs op til toppen. 
Der var der så et lille springvand som mange blev fotograferet ved. 

Så kunne man ellers gå ned og se ind til den lille havfrue i forskellige højder inden man var ved 
udgangen.
Det var det. Meget lidt for 150 millioner danske kroner!

C.c. Erhversministeren.
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